

1967 Canada's Centennial Year

The Canadian Armed Forces Tattoo

Travelled across Canada in 1967 and performed over 150 shows from coast to coast

1700 service personnel took part in this fantastic display. The Tattoo was the military's contribution to Canada's 100th birthday celebrations

Standing ovations were common at each show

Calling all members of Tattoo 1967

Were you or someone in your family a member of Tattoo 1967?

We want to hear from you!

If you were or know someone who was, come and join us on facebook at Canadian Armed Forces Tattoo 1967 and check out the web site dedicated to the Tattoo at tattoo67.com pictures, music, videos and much more.



Le centenaire du Canada 1967

Le Carrousel militaire des Forces canadiennes

a traversé le Canada en 1967 et a présenté 150 spectacles d'un océan à l'autre

1 700 personnels militaires ont pris part dans cette fantastique présentation. Ce carrousel militaire a été la contribution militaire aux célébrations du centenaire du Canada

Les ovations ont été observées à tous les spectacles

Appel à tous les membres du Carrousel militaire 1967

Étiez-vous ou quelqu'un de votre famille avait été membre du Carrousel militaire 1967?

Contactez-nous!

Si vous étiez ou vous connaissez quelqu'un qui était un membre, venez et joignez-nous sur facebook à Canadian Armed Forces Tattoo 1967 et regardez le site web dédié au Carrousel militaire au tattoo67.com photos, music, vidéos et beaucoup plus.

